

Chris Boelinger Biography (English)

Writer, composer, singer, rapper and dancer, Chris Boelinger was born into Hip Hop, RnB and Rap.

For his music, he is first looking for groove, original lyrics, voices works and melodies as well as a strong rhythm that pushes you to dance. The sounds and instrumental originality are also very important elements.

Although he has already composed lots of tracks in the past, he is currently preparing a pure Hip-Hop and RnB album. A mix of various styles and many different vocal interpretations.

Dungeon Twister

Chris Boelinger is also a renowned Game Designer. Dungeon Twister is probably his most famous game published to date. First, it was a board game with miniatures, then a video Game adaptation on XboX and other gaming consoles, but also a comic book to come in 2011.

The trailer for the video game is a CGI Hip Hop styled video clip in which all Dungeon Twister's characters dance, sing and rap on big fat 2010 RnB track ☺ !

This video clip will soon be available online on YouTube, Daily Motion and so on, as well as on any board game or videogame related websites.

Hydravision, the developing studio for Dungeon Twister's XboX console, has built the CGI images for the video clip that Chris has composed, written and sung on (featuring Michel Villano). Chris also created the choreography and story board of this video clip and dropped all the dance moves in motion capture for all the fictional characters included in the video clip. It's much like a child's dream coming true ☺ !

Chris is also preparing a musical album centered on the Dungeon Twister background and characters, which is Heroic Fantasy, but still with an up to date Hip Hop / RnB sound. A strong touch of novelty in the more casual Hip Hop universe. If the public enjoys the concept, and if this concept blows up, then Hydravision is willing to produce the CGI video clip cartoons for the different titles and characters. With the same spirit as the first trailer video clip.

Collaborations

Chris has worked with various artists or musicians :

Michel Villano, very talented imitator for whom Chris has written lyrics and melodies, plus they both have cross featured on some tracks of their respective albums. Mitch sings the voice of the Wizard in the Dungeon Twister RnB main title.

Alexander Muller, who has composed some of the latest titles with Chris such as : Party Up, Traffic Jam, Bastard, GPS to Paradise.

Jean Michel Padilla, Shaft, Mellow Man, Thierry « Rebase » Gronfier, Ginie Line, Philippe Maurel, Franck Cord'homme are some other artists, musicians, producers that Chris has worked with at some point during its musical career.

Hip-Hop and RnB influences

The Dream, T-Pain, Jam & Lewis, Jackson, Craig David, Snoop Dogg, 2Pac, Dr Dre, Cerrone, Timbaland, Jodeci, R-Kelly, Joe, Keith Sweat, Lil Wayne....

Other musical influences

House music, techno, lounge, disco, funk, soul, Vangelis, Ennio Moricone, Jean Michel Jarre, Art of Noise

Feel free to send an email to Chris Boelinger for any proposition :

cboelinger@yahoo.fr

Facebook Page search under Chris Boelinger or direct link :

<http://www.facebook.com/people/Chris-Boelinger/585149332>

Biographie Chris Boelinger (French)

Auteur, compositeur, arrangeur, chanteur, rappeur et danseur, Chris Boelinger est né dans le Hip Hop, RnB et le Rap.

Il recherche avant tout le groove, les textes originaux, le travail des voix et les mélodies tout autant qu'une rythmique forte et entraînante. L'originalité des sons et de l'instrumentale font aussi parti des éléments visés.

Disposant déjà de nombreuses compositions et reprises, il prépare un album pure Hip Hop / RnB, mêlant de nombreux styles à toutes sortes de voix et d'interprétations.

Dungeon Twister

Chris Boelinger est aussi un auteur de jeu. Dungeon Twister est l'un des plus connu. Tout d'abord un jeu de plateau avec figurines, ensuite un jeu vidéo sur Xbox et autres consoles mais aussi une BD début 2011. La bande d'annonce du jeu vidéo ou 'Trailer' pour les connaisseurs, est un vidéo clip du plus pur style Hip Hop actuel, tout en image de synthèse, dans lequel tous les personnages du jeu vidéo chantent, dansent et rappent sur un morceau au gros son RnB 2010.

Ce vidéo clip sera très prochainement visible sur YouTube, Daily Motion et autres, tout autant que sur les sites de jeux vidéos ou de société.

Hydravision, le studio de développement du jeu vidéo Dungeon Twister pour XboX, a réalisé le clip en synthèse dont Chris a composé, écrit et interprété la musique (featuring Michel Villano) ainsi qu'effectué toute la chorégraphie et les mouvements de danse en motion capture pour tous les personnages du clip. Un rêve de gosse devenu réalité ☺ !

Chris prépare un album centré autour de l'histoire de tous ces personnages d'Heroic Fantasy, avec, comme toujours, un son RnB / Rap actuel. Une forte touche d'originalité dans l'univers Hip Hop habituel. Si le concept accroche et décolle, Hydravision serait prêt à réaliser les clips en rapport avec les différents titres et personnages.

Collaborations

Chris a collaboré avec plusieurs artistes ou musiciens :

Michel Villano, imitateur talentueux pour qui il a écrit des paroles et mélodies et effectués plusieurs featuring croisés (Mitch interprète la voix du Magicien Jackson sur le titre principal Dungeon twister).

Alexandre Muller, avec qui il a composé plusieurs titres récemment, comme Party Up, Traffic Jam, Bastard, GPS to Paradise.

Jean Michel Padilla, Shaft, Mellow Man, Thierry « Rebass » Gronfier, Ginie Line, Philippe Maurel, Franck Cord'homme sont autant d'autres artistes, musiciens, producteurs avec qui il a collaboré à certains moments de sa carrière musicale.

Influence Hip Hop / RnB

The Dream, T-Pain, Jam & Lewis, R-Kelly, Jackson, Craig David, Snoop Dogg, 2Pac, Dr Dre, Prince, Cerrone, Timbaland, Jodeci, Joe, Keith Sweat, Lil Wayne, Usher.... Et tant d'autres !!!

Autres Influences

House music, techno, lounge, disco, funk, soul, Vangelis, Ennio Moricone, Jean Michel Jarre, Art of Noise...

N'hésitez pas à contacter Chris Boelinger via email pour toute proposition :

cboelinger@yahoo.fr

Page Facebook sous Chris Boelinger ou en lien direct :

<http://www.facebook.com/people/Chris-Boelinger/585149332>